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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 94/15 
Datum, 20.04.2015. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XXVIII (dvadesetosme) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
17.04.2015. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić, Mato Pranjić, Finka Rajkovača i Zoran Marković; 
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović, 
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić;  
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić, 
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava 
Neovisni vijećnici: Pero Lujić, Janja Grgić i Nevenka Glamatović 
 
Sjednici nije nazočio vijećnik: Nikola Risonjić. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne 
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, pomoćnik Općinskog načelnika za 
gospodarstvo i financije Anto Bonić, pomoćnik Općinskog načelnika za stručne,opće poslove 
i društvene djelatnosti Martin Grujo, Općinska pravobraniteljica Biljana Rakočević, 
Zvonimir Anđelić, ministar gospodarstva u Vladi ZDK, djelatnik u Službi za gospodarstvo i 
financije Boro Glamatović, predsjednik MZ Alibegovci Vinko Joskić, v.d. direktorica JP 
Radio Usora Snježana Erceg, predsjednik sindikata Zvonko Miškić. 
 
Sjednicom je predsjedao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 12 nazočnih vijećnika i 1 
odsutan vijećnik) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XXVIII redovitu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora od devet točaka.  
 
Predsjedatelj OV-a je predloženi dnevni red dao na raspravu u kojoj je sudjelovao: Pero 
Lujić. 
Vijećnik Pero Lujić je pozivajući se na Zakon, Statut i Poslovnik predložio proširenje 
dnevnog reda sa jednom točkom i to Inicijativa za pokretanje opoziva Općinskog načelnika 
općine Usora Ilije Nikić. Naglasio je da je Inicijativu potpisalo osam vijećnika Općinskog 
vijeća Usora i to Pero Lujić, Goran Tokić, Ivan Jurišić, Boris Penava, Mato Pranjić, Zoran 
Marković, Nevenka Glamatović i Finka Rajkovača. Vijećnik Lujić je tražio da se podnesena 
Inicijativa uvrsti u dnevni red. 
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Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red koji su vijećnici dobili uz Saziv za XXVIII 
redovitu sjednicu i Općinsko vijeće Usora sa 4 glasa „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ glasova (sjednici nazočilo 12 vijećnika OV-a) nije usvojilo dnevni red koji 
su vijećnici dobili u Sazivu za XXVIII redovitu sjednicu. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red sa prijedlogom vijećnika Pere 
Lujić da se dnevni red proširi sa još jednom točkom i to Inicijativa za pokretanje opoziva 
Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić i Općinsko vijeće Usora je sa 8 glasova „ZA“, 
1 glasom „PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA“ glasa (sjednici nazočilo 12 vijećnika OV-a) 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 
1. a) Usvajanje Zapisnika sa dvadesetsedme redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 

b) Usvajanje Zapisnika sa sedme izvanredne sjednice Općinskog vijeća Usora; 
2. Vijećnička pitanja; 
3. Obraćanje načelnika; 
4. a) Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 31.12.2014.    

godine;   
b)Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za 2014. 
godine i raspodjeli ostvarenog suficita (viška prihoda);   

5. Prijedlog Proračuna općine Usora za 2015. godinu; 
6. Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2015. godinu; 
7. Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne 

poljoprivredne proizvodnje u 2015. godini; 
8. Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu prodaje nekretnina; 
9. Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za period od 01.01.-31.12.2014. 

godine; 
10.Inicijativa za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić. 
 
 
Ad/1 
a) Usvajanje Zapisnika sa dvadesetsedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine 

Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa dvadesetsedme redovite 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa dvadesetsedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez 
glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa dvadesesedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
koji su vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
b) Usvajanje Zapisnika sa sedme izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa sedme izvanredne 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa sedme izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici 
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dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa sedme izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/2 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Ivan 
Jurišić, Boris Penava, Jozo Grgić i Ivo Suvala.  
 
Vijećnik Kluba vijećnika NSRB Ivan Jurišić u OV-u Usora 
 
1. Ovo Općinsko vijeće je donijelo Odluku o naknadama za vatrogastvo a bilo je govora da 

će se jedan uposlenik sa područja općine Usora zaposliti u vatrogasnom društvu u 
Tešnju, pa je od toga Tešanj odustao. Da li se naknade za vatrogastvo ubiru, koliko je 
tih sredstava ubrano, gdje se ta sredstva troše i da li je od tih sredstava nabavljena 
vatrogasna oprema? 

 
Vijećnik Kluba vijećnika SDP BIH Boris Penava u OV-u Usora  (vijećnik je tražio usmeni 
odgovor koji je na sjednici i dobio). 
 

Na početku je naglasio da nije u cjelosti zadovoljan odgovorom na vijećničko pitanje sa 
prošle sjednice koje je dobio u materijalima. 
 

1. Što je sa potpisanim ugovorom oko obnove i sanacije romskih kuća? Taj ugovor je 
potpisan negdje u dvanaestom mjesecu, oni znaju za taj projekat pitaju za to, dolaze i 
u Crveni križ, sukladno tome smatra da im je potrebno dati pravu informaciju i uputiti 
ih na pravu adresu. 
 

2. Drugo pitanje se odnosi na Prostorni plan. Naglasio je da je u prošloj godini održana 
javna rasprava u mjesnoj zajednici Žabljak gdje je prostornim planom zacrtana 
industrijska/poduzetnička zona u toj mjesnoj zajednici. Rasprava je bila burna, građani 
mjesne zajednice Žabljak nisu prihvatili to rješenje i taj zbor nije niti održan do kraja. 
Na centralnoj raspravi za Prostorni plan koja je održana prošli tjedan iz pripremljenih 
podloga je vidljivo da ta zona još uvijek stoji na karti pa sukladno tome naglašava da 
ukoliko građani ne žele da ta poduzetnička zona bude na toj lokaciji trebalo bi da se 
obrati pažnja, da se posluša glas naroda i da se ta lokacija predviđena kao poduzetnička 
zona prekriži. 

 
Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Jozo Grgić u OV-u Usora 
 
1. Općinsko vijeće Usora je usvojilo Odluku o komunalnim naknadama, pa je sukladno 

tome od nadležne Službe zatražio, da u pismenom obliku Vijeću dostave koji su efekti 
komunalne naknade, spisak obveznika komunalne naknade i realizacija odnosno gdje su 
utrošena sredstva od tih naknada u 2014. godini? 

 
Predsjedatelj je naglasio da je na web adresu općine stiglo otvoreno pismo zabrinutog 
građanina općine Usora koji traži da se to njegovo pismo pročita na sjednici Općinskog 
vijeća. Pismo se odnosi na postojeći trend odlaska građana općine Usora u inostranstvo na 
problematiku koja se tiče svih građana općine Usora. 
Pismo je pročitanio na sjednici Općinskog vijeća. 
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Ad/3 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na 
dvadesetosmoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
 

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
Odgovorio je i na primjedbe na odgovore na vijećnička pitanja koja su vijećnici iznijeli na 
sjednici, te je odgovorio na vijećnika pitanja na koja su vijećnici tražili odgovor odmah na 
sjednici. 
 

Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda su sudjelovali 
vijećnici, Ivan Jurišić, Boris Penava, Pero Lujić, Nevenka Glamatović, Jozo Grgić, Borislav 
Petrović, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić, Općinski načelnik. 
 

Vijećnik Ivan Jurišić je postavio pitanje vezano za Prostorni plan općine Usora zašto se u 
isti ucrtavaju Poduzetničke zone ako je to protiv volje građana ucrtano, ako nisu održane 
javne rasprave o tome? Pored toga postavio je pitanje kako se može desiti da je igralište 
ucrtano u Prostornom planu općine Tešanj i tako naznačeno? 
Općinski načelnik je odgovorio na pitanja vijećnika Jurišić. Naglasio je da općina Usora do 
sada nije nikada imala Prostorni plan. Općinski načelnik je istakao da će sve mjesne 
sredine moći, putem svojih primjedbi, iznijeti sve ono što im ne odgovara i da će to putem 
primjedbi biti dostavljeno nositelju izrade Prostornog plana i uvršteno u isti. Prostorni plan 
treba da služi prvenstveno građanima općine koji žive na području općine Usora.  
Vijećnik Boris Penava je naglasio da kod izrade ovakvih dokumenata planeri najprije 
planiraju, pa sukladno tome postavlja pitanje da li su oni na području mjesnih zajednica 
pitali odgovorne ljude i iznijeli šta se planira na određenim područjima kako bi se ljudi 
upoznali s tim i bili složniji? 
Vijećnik Pero Lujić se osvrnuo na pismo zabrinutog građanina koje je na sjednici 
pročitano. Također se osvrnuo na Prostorni plan u kome je posebno naglasio pitanje 
Distrikta. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da je Prostorni plan općine Usora važan 
dokument, o njemu je vođena centralna javna rasprava pa je naglasila kako o tome na 
općinskoj web stranici nema nikakvih informacija kako bi se građani o tome informirali. 
Osvrnula se i na pitanje Distrikta Stadiona naglašavajući da mi ne možemo angažirati kuću 
za izradu Postornog plana kojoj plaćamo a da oni nama drže predavanja da to nije naše niti 
je Distrikt.  
Pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić je vijećnike izvijestio oko postupka i procedura 
vezanih za donošenje Prostornog plana općine Usora. Napomenuo je i aktivnosti koje je 
vodio Savjet plana a vezane za izradu ovog dokumenta. Također je naglasio da je pitanje 
Distrikta Savjet plana u više navrata isticao i slao primjedbe Zavodu kao i sve ostale 
primjedbe. Istakao je da javna rasprava još uvijek traje, da je moguće dostaviti još uvijek 
primjedbe koje će biti obrađene i dostavljene na uvrštavanje u dokumenat Prostornog 
plana. 
Općinski načelnik je također vijećnicima iznio određene pojedinosti koje se odnose na 
pitanje Distrikta naglašavajući da se po tome reagiralo i da se reagira stalno. Naglasio je 
da su podaci o granicama općine Usora vezani za to područje Distrikta traženi od 
Federalnog Zavoda za statistiku i da je odgovor dobiven da oni ne vode nikakvu evidenciju 
o tome. Naš stav je jasan i iznesen je i pred predstavnicima Zavoda da će u Odluku 
Općinskog vijeća biti uvršteno da je Stadion Distrikt i da pripada i općini Usora i općini 
Tešanj i da oko toga nema dileme.  
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Pored toga Načelnik se obratio vijećnicima i iznio određena pitanja koja se provlače kroz 
rad Vijeća i Općinskog načelnika i koja su svojevrsno i opterećenje. 
 
 
Ad/4 
a) Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 31.12.2014.    

godine;   
b)Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za 

2014.godinu 
 
Nakon uvodnog izlaganja Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj 
su sudjelovali: Pero Lujić, Nevenka Glamatović, Ivan Jurišić, Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala, 
djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović, šef Službe stručnih, općih 
poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo, Općinski načelnik.  
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da se punjenje Proračuna i rashodovna strana razlikuju u 
cirka 10.000,00 KM do 25.000,00 KM. Pojedini transferi nisu niti 1% izvršeni pa se sukladno 
tome pita kako možemo imati suficit odnosno dobit. Nije izvršeno 30.000,00 KM za 
poljoprivredu. Dosta stvari u Proračunu je laž. Postavio je pitanje da li je poznat termin 
Rebalans Proračuna? Naglasio je da se mala sredstva izdvajaju za školstvo te postavlja 
pitanje kako ćemo tek kada školstvo pređe na općinsku nadležnost. Također je naglasio da 
niti jedna marka nije obezbijeđena za studente. Osvrnuo se i na kršenje članka 13. Odluke 
o izvršenju Proračuna općine Usora te je naglasio da ovo Izvješće i Odluku neće podržati. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da je sporno što nije realiziran Zaključak iz 
prošle godine a koji se odnosio na novčana sredstva koja su dodijeljena za NK Usora i NK 
Proleter. Smatra da su svi Zaključci Općinskog vijeća jednako obvezujući kako za Službe 
tako i za Načelnika. Istakao je da je to razlog radi kojega on neće podržati predloženo 
Izvješće. 
Općinski načelnik je naglasio da je referent za izvršavanje Proračuna Boro Glamatović te 
je dodao da inzistira da nakon njegovog izlaganja i on se obrati Vijeću i da kaže da li je 
ijedna stavka izvršena prema naređenju Načelnika ili je on sukladno struci radio i 
predlagao. Glede realizacije Zaključka oko dodijeljenih sredstava za NK Usora i NK Proleter 
istakao je da se interesirao oko realizacije tog Zaključka ali je dobio odgovor da to nije 
moguće. Pored toga naglasio je da bi svatko tko bi se nalazio na njegovom mjestu slušao bi 
onoga tko stručno radi na određenim poslovima i ukoliko takva osoba da uputu da je nešto 
nezakonito bilo bi pogrešno ne slušati je. Naglasio je da je i svaku drugu stavku u izvršenju 
isključivo referent planirao napominjući da sredstava nije bilo dovoljno. Dosta radova koji 
su realizirani bili su urađeni interventno po mjesnim zajednicama, sredstava nije bilo 
dovoljno i moralo se iznalaziti načine na koje bi se to pokrilo ali je istakao da niti jedna 
mjesna sredina nije bila zapostavljena. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je zatražila od Općinskog načelnika da je krajnje vrijeme 
da preuzme odgovornosti za sve ono što je zakonom izričito stavljeno u njegovu nadležnost 
kao što je to općinski Proračun. Istakla je da Načelnik može imati i pomoćnike i referente i 
šefove ali on je jedina referentna osoba odgovorna za izvršenje Proračuna. Istakla je da 
ovaj nerealizirani Zaključak nije jedini slučaj. Naglasila je da nema smisla donositi 
Zaključke koji se ne mogu realizirati. Naglasila je da ovakve Zaključke ne treba donositi na 
način na koji se radi, na Vijeće ne treba dostavljati nikakva proširenja dnevnog reda koja 
vijećnik nema vremena ni pročitati niti se pripremiti za njih. Smatra da je i doneseni 
Zaključak trebalo prije provjeriti sa Službom da li je on moguć odnosno da li ga je moguće 
realizirati.   
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je glede realizacije 
Zaključka iz 2014. godine istakao da ga nije bilo moguće realizirati. Istakao je da Zakon 
dozvoljava preraspodjele. Glede Rebalansa tu se slaže ali u našem slučaju općina je dobila 
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vrlo mala sredstva i jedini zakonski način je bila preraspodjela jer je i za trošenje i 
pravdanje sredstava ostavljeno vrlo kratko vrijeme. 
Vijećnik Pero Lujić je citirao članak 13. Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 
2014. godinu. 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da se peti put raspravljalo o 10.000,00 KM koje nisu bile 
vezane ni za kakvu prodaju zemljišta.  
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je pojasnio da je u Zaključku stajalo da će se sredstva u 
iznosu od 10.000,00 KM za dva nogometna kluba osigurati od prodaje Džavelje. Pored toga 
naglasio je da su Službe Vijeću trebale ukazati da se Zaključak ne može realizirati.   
Šef Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo je pojasnio 
razloge radi kojih se nije realizirala stavka za općinske stipendije. Istakao je da su svi 
studenti sa područja općine Usora koji su aplicirali na dvije stipendije kantonalnih 
ministarstava iste stipendije i ostvarili pa sukladno tome nije niti raspisivan natječaj za 
općinske. Također je istakao da je višegodišnja praksa da se općinske stipendije raspisuju 
zadnje kako bi studenti koje ne ostvare stipendije na kantonalnoj razini ostvarili općinsku 
stipendiju, odnosno da se osigura da niti jedan student sa područja općine ne ostane bez 
stipendije. Naglasio je da su to razlozi zbog kojih stipendije nisu izvršavane. 
 
Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 31.12.2014. godine i  
Općinsko vijeće općine Usora je sa 2 glasa „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA „ 
glasa (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Izvješće o izvršenju Proračuna općine Usora za period od 01.01. do 
31.12.2014. godine. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna 
(završnog računa) općine Usora za 2014 i Općinsko vijeće općine Usora je sa 3 glasa 
„ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna (završnog računa) općine Usora za 
2014. godinu 
 
 
Ad/5 
Prijedlog Proračuna općine Usora za 2015. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Proračuna općine Usora za 
2015. godinu u kojoj je sudjelovao vijećnik Pero Lujić. 
 
Vijećnik Pero Lujić se osvrnuo na stavku u Proračunu općine za Radio Usora. Smatra da je 
krajnje vrijeme da se počne voditi računa o ovom našem poduzeću koje smo osnovali. 
Smatra da treba ići u pravcu da se djelatnicima Radio da za jednu marku a da općina ide u 
smjeru da se sačuva novac jer ako se uzme da je ovom poduzeću dodjeljivano 40.000,00 
KM godišnje i ako se to pomnoži sa 12 godina mogla se napraviti zgrada općine sa tim 
novcem.   
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Proračuna 
općine Usora za 2015. godinu i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, 1 
glasom „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Proračuna općine Usora za 2015. godinu. 
 
 
Ad/6 
Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2015. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o izvršenju 
Proračuna općine Usora za 2015. godinu u kojoj su sudjelovali: Predsjedatelj OV-a Ivo 
Suvala, šef Službe za gospodarstvo i financije. 
 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je pozvao vijećnike da se sada uključe u raspravu i da 
iznesu svoje prijedloge kako bi se kasnije moglo kvalitetnije pratiti izvršenje Proračuna 
općine Usora. Kroz rad uvijek bude primjedbi pa je sukladno tome pozavo vijećnike da 
sada iznesu svoje prijedloge koji bi se mogli ugraditi u ovu odluku kako kasnije ne bi 
dolazili u određene nedoumice zašto je nešto ovako ili onako. 
Predsjedatelj je predložio da se sredstva koja su su Proračunu općine Usora predviđena za 
HVIDRU u iznosu od 20.000,00 KM upotrijebe za kupovinu prostora za Udruge ali da 
sredstva ne mogu ići sa računa HVIDR-e do momenta do kojeg se objekat u kojem se nalazi 
predmetni prostor ne sprovede 1/1 na vlasnika, sadašnjeg vlasnika kako u katastru tako i u 
gruntovnici. Objekat ne može biti hipotekarno opterećen. Tek kada ovi uvjeti budu 
ispoštovani sredstva mogu ići sa računa HVIDR-e. Postavio je pitanje da li je to zakonski 
dozvoljeno jer ukoliko nije naglasio je da povlači svoj prijedlog. 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je istakao da nabavka prostora za 
potrebe HVIDR-e može ići samo sukadno Zakonu o javnim nabavkama, raspisati javni poziv, 
reći koji su uvjeti, koja površina a objekat mora biti čist na sudu, neopterećen a sve do 
tada će ta sredstva stajati na računu općine Usora. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je povukao svoj prijedlog. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2015. godinu i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova 
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2015. godinu. 
 
 
Nakon šeste točke dnevnog reda Predsjedatelj je dao stanku u trajanju od 10 minuta. 
 
 
Ad/7 
Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne 
poljoprivredne proizvodnje u 2015. godini 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: vijećnik Ivan Jurišić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić i 
Općinski načelnik. 
 
Vijećnik Ivan Jurišić je zatražio pojašnjenje, sada je na dnevnom redu donošenje Odluke 
o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne poljoprivredne 
proizvodnje u 2015. godini a na općinskoj web stranici je već objavljen natječaj. Što ako 
se sada ova Odluke ne usvoji? 
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Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je odgovorio na pitanje vijećnika 
Jurišić ističući da je za ovaj poticaj koji je objavljen za proljetni dio planirano da se izvrši 
iz dijela goriva koji je preostao a koji je dobiven radi prošlogodišnjih elementarnih 
nepogoda. Pretpostavka je bila da će se Proračun usvojiti i da će sredstva za poticaje biti 
uvrštena u isti. Naglasio je da će se ovaj poticaj izvršiti prema raspoloživim mogućnostima, 
preostalo je 6-7 tona goriva to će se analizirati a preostali dio ukoliko se Odluka ne usvoji 
neće moći biti realiziran. 
Općinski načelnik Ilija Nikić je istakao da odgovor koji je dao šef Službe nije adekvatan. 
Prošle ili pretprošle godine je usvojena Odluka o novčanim poticajima. Svake godine se 
usvaja Program, ovo je Odluka o usvajanju Programa, da li mjere koje smo predložili za 
ovu godinu da potičemo, koja vrsta. Ovdje je moguće naravno promijeniti šta da se potiče, 
pšenica, kukuruz što se želi. Poticaj treba da ide u okviru onih sredstva koja imamo i koja 
su planirana. Natječaj je raspisan jer vrijeme prolazi, a u prošloj godini se poklopilo da je 
tri puta bio raspisan natječaj, sada je ostavljeno dovoljno vremena da svatko onaj tko ima 
uvjete da ostvari natječaj da se na isti prijavi. Program je tu da se korigira ali poticaj ide 
jer smo rekli da ga hoćemo. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje primarne 
poljoprivredne proizvodnje u 2015. godini i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova 
„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (12 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o o usvajanju Programa novčanih poticaja za unaprjeđenje 
primarne poljoprivredne proizvodnje u 2015. godini. 
 
 
Ad/8 
Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu prodaje nekretnina 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj je 
sudjelovao vijećnik Ivan Jurišić. 
 
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da smo već imali ovaj zahtjev za kupovinu od 
potencijalnog kupca ovog zemljišta koji je nagovijestio što je planirao na ovom zemljištu.  
Ovo zemljište se nalazi u zaštinoj zoni, nije za gradnju, nije za intenzivnu poljoprivredu, 
moguće ga je iskoristiti isključivo za neke druge namjene. Naglasio je da bez 
podcjenjivanja procjene koju je uradilo Povjerenstvo za procjenu nepokretnosti predložio 
je da početna prodajna cijena za nekretninu umjesto predloženih 2,00 KM po m² bude 1,00 
KM po m².Obrazložio je da na tom području je izražena i opasnost od plavljenja čim padne 
veća kiša. Smatra da ukoliko bi se ovo zemljište dalo po pristupačnoj cijeni, da bi kupac to 
zemljište malo i uredio i to bi bilo u interesu svih nas. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu prodaje nekretnina koju su vijećnici dobili u Sazivu za 
XXVIII redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora i Općinsko vijeće općine Usora je sa 5 
glasova „ZA“, 2 glasa „PROTIV“ i sa 5 „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu prodaje nekretnina koju su vijećnici 
dobili u Sazivu za XXVIII redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
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Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu 
prodaje nekretnina sa prijedlogom vijećnika Ivana Jurišić, da početna prodajna cijena za 
nekretninu umjesto predloženih 2,00 KM po m² bude 1,00 KM po m². 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 7 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 5 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o uvjetima i načinu prodaje nekretnina sa prijedlogom 
vijećnika Ivana Jurišić, da početna prodajna cijena za nekretninu umjesto predloženih 
2,00 KM po m² bude 1,00 KM po m². 
 
 
Ad/9 
Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za period od 01.01.-31.12.2014. godine; 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Predsjedatelj. Pojasnio je razloge 
radi kojih predstavnici Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora nisu nazočni sjednici. 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na raspravu Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora 
za period od 01.01.-31.12.2014. godine. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci Predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o 
poslovanju JU Opća knjižnica Usora za period od 01.01.-31.12.2014. godine. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 5 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Izvješće o poslovanju JU Opća knjižnica Usora za period od 01.01.-
31.12.2014. godine. 
 
 
Ad/10 
Inicijativa za pokretanje opoziva Općinskog načelnika općine Usora Ilije Nikić 
 
Predsjedatelj je u uvodu ove točke predložio da, budući da je Inicijativa stigla neposredno 
prije usvajanje dnevnog reda, te s obzirom da materijali koje se odnose na nju nisu 
pripremljeni i vijećnici ih nemaju pred sobom da se Inicijativa sa obrazloženjem pročita, 
da se izabere tijelo koje će je provesti i da se s obzirom na članak 78. Poslovnika o radu 
zaduži tajnica Općinskog vijeća da sve što je potrebno za izjašnjavenje pripremi a da se 
izjašnjavanje o istoj izvrši na prvoj narednoj sjednici Općinskog vijeća.     
Predsjedatelj je taj prijedlog iznio vijećnicima i pozvao ih da iznesu svoje stavove po tom 
prijedlogu. 
 
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da je Predsjedatelj pokušao malo pojasniti oko ovoga te je 
istakao da će i on dati pojašnjenja budući da oko ovoga ima iskustva. Naglasio je da kako 
ne bi došlo do zakonskih propusta on se pozvao i na Zakon o izboru, prestanku mandata, 
opozivu i zamjeni načelnika općina u Federaciji Bosne i Hercegovine u kojem je članak 6. 
decidan i jasno govori o postupku.  
Predsjedatelj OV-a je naglasio da ukoliko se izjašnjavanje bude izvršavalo na narednoj 
sjednici materijali će vijećnicima do tada biti dostavljeni pa sukladno tome možda nema 
potrebe sada čitati obrazloženje Inicijative jer će ih svi vijećnici imati kod sebe. 
Predsjedatelj je istakao da se sljedeća sjednica planira oko 08.05.2015. godine i na toj 
sjednici bi sve trebalo biti pripremljeno i provedeno sukladno predviđenoj proceduri. 
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Nije bilo rasprave oko prijedloga Predsjedatelja, vijećnici su se bez izjašnjavanja usuglasili 
i prihvatili isi te je usuglašeno da procedura izjašnjavanja oko Inicijative bude na narednoj 
sjednici Općinskog vijeća sukladno proceduri predviđenoj zakonom. 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 18:30 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                   PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
  

 
 

 
 


